

SECRET

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

No. 75
SECRET/69/Add.1
31 July 1956

CONTRACTING PARTIES

SCHEDULE I - AUSTRALIA

Authority for Renegotiation

At its meeting on 26 July the Intersessional Committee granted authority to the Australian Government to enter into renegotiations concerning the following items in Schedule I:

ex 169 (A)(3)	Taximeters
115 (A) and (B)	Socks and stockings

Full details of these items are given in SECRET/69.

These renegotiations will be conducted under the conditions and in accordance with the procedures of Article XXVIII (Revised). Any contracting party wishing to claim a "principal supplying interest" or a "substantial interest" (in the sense of Article XXVIII (Revised)) should communicate with the Government of Australia without delay.

PARTIES CONTRACTANTES

LISTE I - AUSTRALIE

Autorisation de renégocier

Lors de sa réunion du 26 juillet, le Comité d'intersession a autorisé le Gouvernement australien à engager des négociations nouvelles concernant les positions suivantes qui sont reprises dans la Liste I:

ex 169 (A)(3)	Taximètres
115 (A) et (B)	Chaussettes et bas

Des détails complets sur les positions dont il s'agit figurent dans le document SECRET/69.

Ces négociations nouvelles seront menées selon la procédure et dans les conditions prescrites à l'article XXVIII (révisé). Toute partie contractante qui désire faire état d'un "intérêt comme principal fournisseur" ou d'un "intérêt substantiel" (au sens de l'article XXVIII (révisé)) est invité à entrer sans retard en communication avec le Gouvernement australien.